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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 21/2015 
Caràcter: ordinària 
Data: 17 de març de 2015 
Horari: 18.35 h a 21.15 h 
Lloc: Sala del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent 
 
 
Absents 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Juan Carlos Regalado Gallego, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Vulnerabilitat econòmica i Aigües de Sabadell. 
3. La factura de la llum, preguntes més freqüents. 
4. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades. 
5. Balanç del Consell durant el mandat 2011-2015. 
6. Comunicacions.  
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Cristian Sánchez, 
declara oberta la sessió. 
 
  
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  

 
El president del Consell del Districte 7 dóna la benvinguda als assistents.  

 
Les actes de la sessions anteriors s’aproven per unanimitat dels assistents, per votació 
ordinària. 
 
 

2. Vulnerabilitat econòmica i Aigües de Sabadell 
 
El President cedeix la paraula el Sr. Jordi Garcia, responsable de clients d’Aigües de 
Sabadell  que inicia la seva exposició amb el suport d’una presentació audiovisual. 
Segons ONU tothom ha de tenir el dret a l’aigua. Es precisa entre 50 i 100 litres d’aigua 
per persona el dia para satisfer les necessitats humanes més bàsiques. L’aigua ha 
d’estar lliure de microorganismes i ha de ser accessible.  
 
El seu cost no hauria de superar el 3% dels ingressos de la unitat familiar. Es passa a 
continuació a explicar detalladament la factura de l’aigua. També vol fer constar que la 
companyia d’aigua no talla a ningú el seu subministrament per motiu econòmics, 
sempre i quan estiguin assabentats d’aquestes dificultats. El canal es parlar amb serveis 
socials que seran ells qui els hi comuniqui aquestes dificultats. 
 
S’obre el torn de paraules: 
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu exposa que fa temps va 
demanar explícitament a un Consell que s’obrissin les fonts públiques ja que en el barri 
es veu molt sovint famílies agafant aigua, ja que no en tenen a casa. 
 
El Sr. Vitorino Macias, públic assistent, segons la seva opinió el preu de l’aigua es 
abusiu i l’Ajuntament de Sabadell no respecta el preu marcat per la Generalitat de 
Catalunya. 
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El president dóna les gràcies per la seva intervenció. 
 
 
3. La factura de la llum, preguntes més freqüents 

 
El president exposa que arrel de les continues queixes rebudes a l’OMIC en relació amb 
la factura de la llum s’ha decidit que vingui un tècnic per tal de explicar-nos lo més 
rellevant que caldria saber tot consumidor.  
 
Dóna la paraula la Sra. Loida Martínez, tècnica de l’OMIC que inicia l’exposició amb el 
suport d’una presentació audiovisual.  
 
Fa saber que el sistema de càlcul per la facturació de la llum ha canviat, ha sortir una 
nova normativa i, per tant, des del mes d’abril del 2014 la tarifació és per hores. El canvi 
legislatiu també assenyalava que la factura de llum havia de ser més clara per tal que 
tots els consumidors l’entenguessin. 
 
El president dóna les gràcies per la seva intervenció. 
 
 

4. Donar compte de l’aprovació de la moció de suport al comerç per obres perllongades 
 
El president explica que, a la sessió del passat 13 de gener de 2015, el Ple Municipal de 
l’Ajuntament de Sabadell, s’ha aprovat un protocol en cas que hi hagi obres de llarga 
durada a la ciutat. Entén com a obres de llarga durada aquelles que impliquin obres a la 
via pública de més de sis mesos de duració que entorpeixin la mobilitat de vianants o 
vehicles i pugin perjudicar l’activitat quotidiana del comerç i dels veïns/es afectats 
directament. 

 
 
5. Balanç del Consell durant el mandat 2011-2015 

 
S’informa que el nombre de consells convocats ha estat durant el mandat de 20 
d’ordinaris i un d’extraordinari. La  mitjana d’assistència per consells del districte 7 ha 
estat la del 58,75%, per tant, la més alta respecte a tots el consells de la ciutat. 
 
Els temes tractats des del novembre 2011 a desembre 2012 han estat els següents: 
 

• Ordenances i pressupost 2012 
• Calendari de reunions 2011-2012 
• Modificació de les línies d'autobús urbà els festius 
• Aprovació de la proposta d'atorgament de la Medalla d'Honor de Sabadell 
• Presentació del Programa de voluntariat - Sabadell Suma 
• Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l'Ajuntament de 

Sabadell 
• Informació sobre l'acció política municipal i els problemes socials relacionats 

amb l'habitatge: SbdHabitatge 
• Presentació del Pla Director de Drets Civils i Ciutadania i Pacte de Valors per la 

Convivència a Sabadell 
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• Mesures d'estalvi energètic (2009 - 2012) 
• Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2013 
• Projecció d'un vídeo explicatiu de la Policia Municipal 
• Presentació remodelació del Passeig de la Plaça Major 
• Campanya de poda hivern 2012/2013 
• Estat del Projecte de Desenvolupament Integral a Can Llobateres  

 
Els temes tractats durant 2013 han estat els següents: 
 

• Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
• Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent 
• Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012 
• Presentació de l’Oficina de Drets Civils i del Centre d’Atenció a la Dona 
• Presentació de les línies polítiques del nou govern municipal 
• Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a 

l’Ajuntament de Sabadell 
• Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012 
• Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
• Estat del desenvolupament del projecte d’intervenció a Can Llobateres arran de 

la proposició aprovada al Ple municipal de data 1 de març de 2011 
• Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2014 
• Presentació de la millora de la xarxa de transport públic 
• Presentació del projecte de remodelació del passeig de la Plaça Major – Fase 2 
• Balanç de l’activitat del consell de l’any 2013 

 
Els temes tractats durant 2014 han estat els següents: 

 
• Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
• Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana 
• Oferta d'educació secundària al Districte 7 
• Avantprojecte de Pla Especial de Camins de Sabadell 
• Presentació de serveis de la Oficina Municipal d'Informació al Consumidor i de la 

Junta Arbitral de Consum de Sabadell 
• Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2013 
• Teixint la convivència: xarxa antirumors de Sabadell  
• Inversions per la neteja i recollida de brossa 
• Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2015 
• Posem a punt la ciutat - Actuacions de millora a diferents punts de la ciutat 

 
Els temes tractats durant 2015 han estat els següents: 

 
• Programació de la Fira Sabadell 
• Aprovació de la proposta d'atorgament de la Medalla d'Honor de Sabadell 
• Vulnerabilitat econòmica i aigües de Sabadell 
• La factura de la llum, preguntes més freqüents 
• Donar compte de l'aprovació de la moció de suport al comerç per obres 

perllongades 
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• Balanç del Consell durant el mandat 2011-2015 
 
El president dóna les gràcies a tots els vocals i gent que han participat als consells 
durant aquest mandat i espera poder continuar novament a la pròxima legislatura. 
 
Aprofita per recordar que tant l’Andreu Barea, coordinador del districte, com l’Eva Vives, 
tècnica del districte i ell mateix continuen a la seva disposició sempre que ho necessitin. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
L’espai jove ens presenta el Projecta Àgora.  
 
Pren la paraula el Paco i la Mireia educadors de l’Espai Jove. El projecte Àgora és un 
projecte participatiu. Es una manera de que els joves participin del barri. 
 
Els objectius del projecte són els següents: 

 
• Participar de forma activa  
• Promoure el dret a la infància 
• Fomentar la democràcia: valors, actituds i practiques 
• Adquirir esperit crític, responsabilitat i compromisos 
• Donar opcions de participació a la política institucional 

 
Torn obert de paraules: 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran manifesta que 
el projecte li ha semblat molt bé. Anima els joves a que ajudin a mantenir i conservar 
entre tots l’espai públic del barri. 
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, fa saber que està molt content 
que per fi vinguin els joves al consell i exposin els seus projectes i problemes. També 
els hi fa saber que sempre podran contar amb el seu recolzament  i col·laboració de l’AV 
de Torre-romeu al igual com a ell com a president de l’entitat. 
 
El president els felicita tots pel projecte i els fa saber que estan sempre convidats el 
consell.  
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu exposa que tot i que s’han fet 
coses al barri durant aquesta legislatura, hi ha moltes que no s’han fet, com per 
exemple la retirada del pals de la llum, restaurar l’enllumenat públic al c. de Susqueda i 
el tram de camí que va des de Torre-romeu el centre de Sabadell, tampoc s’ha fet la 
jardineria que havia d’anar per l’entorn del centre cívic nou,  no s’acaba de solucionar el 
tema de manca de neteja del barri etc. El seu parer es que ha estat una legislatura 
bastant deficient. 
 
El Sr. Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals, pregunta sobre com està el 
tema de les vivendes del c. Sènia i també en relació els despreniments de terres del 
cementiri de Sabadell. També qüestiona si funciona correctament la depuradora del riu. 
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El president agraeix a tots els vocals i públic assistent aquest anys de compromís amb el 
consell.  
 
Seguidament  aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
 


